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Mersin’de ilk ilçe ziyaretini Tarsus’a gerçekleştirdiğini belirten Mersin Valisi Özdemir 

Çakacak, Tarsus’un çok önemli kent olduğunu dile getirdi. 

Mersin Valisi Özdemir Çakacak “Milletimize hizmet ederken seçilmişler, atanmışlar 

ve sivil toplum kuruluşları, tüm vatandaşlarımızla ilimizin her yönden gelişmesi ve 

kalkınması için ortak akılla hareket ederek, vatandaşlarımıza en iyi hizmeti sunmanın 

çabası içerisinde olacağız. Kapılarımız herkese açıktır. Bugün ilk ilçe ziyaretimizi 

Tarsus’a gerçekleştiriyoruz.  Tarsus bizim için çok önemli bir kenttir.  Hep beraber 

halkımıza, kentimize ve ülkemize hizmet edeceğiz” dedi. 

 

Ziyarete Mersin Valisi Özdemir Çakacak ile birlikte Tarsus Kaymakamı Hasan Göç, 

Tarsus Belediye Başkanı Şevket Can, İl Emniyet Müdürü Hasan Hüseyin Bahar, İl 

Jandarma Komutan Vekili Albay Mustafa Kemal Timuroğlu, İlçe Emniyet Müdürü 

Vekili Volkan İmişçi, İlçe Jandarma Komutanı Yavuz Bulut, Borsa Başkanımız Murat 

Kaya eşlik etti. 



 

Borsamızda düzenlenen Biyolojik Mücadelenin Yeri ve Önemi konusunda eğitim 

seminerine katılım için gelen Tarsus Kaymakamı Hasan Göç'e Başkanımız Murat  

Kaya Borsamızın yeni binasını tanıttı. Beraberinde İlçe Tarım Gıda ve Hayvancılık 

Müdürü Hayri Erdoğan ile birlikte Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya'yı 

ziyaret ederek, Borsa hizmet binası ve aynı zamanda kompleks içerisinde bulunan 

soğuk hava depoları ve hububat sektörü için yapılan inşaat alanı hakkında bilgi alan 

Kaymakam Hasan Göç, kent üreticisine hizmet binasının hayırlı olması dileğinde 

bulundu. Üreticilere kaliteli hizmeti kaliteli bir ortamda vermeyi amaçladıklarını 

hatırlatan Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya, "Yeni tesisimiz 30 dönüm 

arazi üzerine kuruldu.  

 

Borsa binamız 4 katlı sosyal donatılarıyla birlikte 180 kişilik konferans salonu ve 

internet üzerinden alım satım  imkanı sağlayacak satış salonumuz mevcut. Soğuk 

hava depolarımız 0 ve -18 derece olup uzaktan izlenebilme ve kontrol sistemleri 

mevcuttur. İsteyen kiracımız cep telefonundan dahi soğuk hava depolarını kontrol 

etme imkanına sahip.  İnşaatı devam eden 14  yatay depo ve 40'ar metrekarelik 24 



 

büromuz bulunuyor. Ticaret borsasının sahip olduğu bu kompleks ile tüm kent halkı 

için hizmetteyiz" diye konuştu. Tarsus Kaymakam Hasan Göç, Ticaret Borsasının 

yeni hizmet binasını oldukça beğendiğini dile getirerek, hayırlı olması dileğinde 

bulundu. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

İlçemizde yükseköğrenimin sorunlarının belirlenmesi ve üniversite konusunda 

yapılması gerekenlerin görüşülmesi amacıyla, Kaymakam Hasan Göç Başkanlığında  

Belediye Başkanı Şevket Can, Borsa Başkanımız Murat Kaya, Ticaret ve Sanayi 

Odası Başkanı Ruhi Koçak, Kent Konseyi Başkanı Dr. Ali Cerrahoğlu, Kent Konseyi 

Genel Sekreteri Elife Arslan ve Eğitim Kültür Sanat Komisyonu Başkanı Nuran 

Ataç'tan oluşan heyet, Tarsus Teknoloji Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Mustafa Kemal 

Külekçi'yi ziyaret etti. 

Ziyarette Dekan Külekçi ve Yrd. Doç. Dr.İlker Sugözü, fakülte hakkında bilgiler 

vererek sorunlarını dile getirdi. Tarsus Üniversitesi kurulması ve mevcut fakülte ve 

yüksekokulların desteklenmesi konusunda yapılan tespitler sıralandı. 

Yapılan toplantıda Tarsus'ta yükseköğrenimin geliştirilmesi konusunda kentin tüm 

kurumlarının birlikte çalışarak somut adımlar atılması gerektiği, yeni fakülteler 

kurulması için şehirde yer tespiti yapılması, mevcut yer seçenekleriyle ilgili 

görüşmeler yapılması, imar durumlarının incelenmesi, rektör seçiminden hemen 



 

sonra yeni seçilecek rektörle görüşülerek Tarsus'a yeni fakülteler kazandırmak 

amacıyla girişimde bulunulması, teknoloji fakültesinin imkânlarının iyileştirilmesi için 

çalışmalar yapılması planlanmıştır. Nihai hedef Tarsus'a bir devlet üniversitesi 

kurulmasıdır. Bununla birlikte mevcut fakülte ve yüksekokulların ihtiyaçlarının 

karşılanması, yeni fakülteler açılarak öğrenci sayısının arttırılması ve kentimizde 

üniversite atmosferinin yaşanması konusunda çaba gösterilmesi sonucuna varıldı. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 
Dünyanın en zor işlerinden biri, birkaç kişinin bir araya gelip bir işi yapab ilmeleridir. 

Oysa bir grup oluşturmak ve EKİP, TAKIM ruhuyla çalışmak, bireyselliğini o takım 

içinde, takımın hedefi doğrultusunda eritebilmek, ben yerine biz diyebilmek, bir bütün 

içinde birlikte hareket etmek, yaratıcı bir enerjinin açığa çıkmasına neden olur.  

İş yaşamında, farklı farklı özellikteki çalışanlar ortak paydada birleşip kurumun 

vizyonu ve misyonu doğrultusundaki hedeflerine ulaşmada birbirlerine kenetlenmekle 

de yükümlüdürler. Bu yükümlülüklerini gerçekleştirirken bazen rekabet duygusuyla 

birliktelikten aldıkları gücün etkisini unutup birey olarak çalışmaya devam eden 

çalışanlar zamanla hem başarısızlığa düşer hem de kurumla arasındaki bağın 

zayıflamasına sebebiyet verir.Bir kurumun sahip olduğu ve çalışma zamanının büyük 

bölümünü harcadığı, vizyonunu gerçekleştiren yada gerçekleştiremeyen en büyük 

kaynak, "İNSAN"dır. 

Bireylerin, sürekli değişim ve stresin varolduğu iş yaşamında ayakta kalabilmesi ve 

başarılı olabilmesi için ruhsal ve bedensel sağlıklarını devam ettirmeleri ve kendi 

motivasyonlarını yönetebilmeleri gerekmektedir. İş yaşamında da özellikle 



 

yöneticilerin motivasyon kuralları çerçevesinde çalışanları nelerin motive ettiği 

konusunda farkındalıklarının gelişmiş olması da büyük önem taşımaktadır. 

Bu kapsamda Borsamız tarafından personellerine “Ekip Çalışması ve Motivasyon 

Eğitimi” KAYRA Eğitim Danışmanlık Hizmetleri firması Yeliz Çetinkaya hocamızın 

sunumuyla gerçekleştirilmiştir. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Kaymakamı Sayın Hasan GÖÇ'ünde katıldığı Borsamız ve Tarsus İlçe Gıda 

Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü işbirliği ile üreticilere yönelik 'Çevresel 

Sürdürülebilirlikte Biyolojik  Mücadelenin Yeri ve Önemi Konusunda Hedef Kitlenin 

Bilinçlendirilmesi' başlığı adı altında bilgilendirme toplantısı Borsamız konferans 

salonunda yapıldı.     

Tarımda rekabet, ihracat alanları ile çevre ve insan sağlığının daha güvenli olması 

noktasında biyolojik mücadelenin son derece önem arz ettiğini söyleyen Borsa 

Başkanımız Murat Kaya, 'Tarımın  tarihinin son 50 yılına baktığımız bugün 

gündemde olan bitkisel hiç bir hastalık yoktu. Bugün ise onlarca hastalık isimleri ile 

karşı karşıyayız. Bu tür hastalıkların önüne geçme noktasında biyolojik mücadele son 

derece önemli. İşin uzmanları bölgemizde ve ülkemizde çağın tekniklerini de 

kullanarak mücadeleyi en iyi şekilde yapmak gayreti içerisindeler' diye konuştu. 



 

Tarsus İlçe Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürü Hayri Erdoğan, bu yıl içerisinde 32 

üreticiye 2 bin 142 dekar alanda biyolojik ve biyoteknik ile mücadele konusunda 

ödeme yapıldığını söyleyerek, "Bakanlığımızca tarladan sofraya güvenilir gıda arzı, 

bitkisel üretimde kimyasal mücadele yerine  alternatif mücadele tekniklerinin 

uygulanmasıyla kimyasal ilaç kullanımının azaltılması ve kalıntının önlenmesi için 

bitkisel üretimde Biyolojik ve Biyo teknik mücadele yapan üreticilere ( 2014/23) sayılı 

tebliğ uyarınca destekleme ödemesi yapılmaktadır. 

2013 yılında İlçemiz genelinde 21 üreticimize 1290 dekarlık alanda toplam 38 Bin 

719 TL destekleme ödemesi yapılmıştır. 

2014 yılı üretim döneminde ise bugüne kadar 32 üreticimizin toplam 2 bin 142 

dekarlık başvurusu kabul edilmiş olup, turunçgiller ve nar için başvuru tarihi 

31.10.2014, örtü altı tarım için 31.12.2014 tarihine kadar devam etmektedir. “diye 

konuştu. 

Adana Biyolojik Mücadele Araştırma İstasyon Müdürlüğünden Dr. Nazif’e Temel, 

Çukurova Kalkınma Ajansı tarafından desteklenen 'Çevresel Sürdürülebilirl ikte 

Biyolojik Mücadelenin Yeri ve önemi Konusunda Hedef Kitlenin Bilinçlendirilmesi'  

konusunda bilgiler vererek, amaçlarının doğan düşmanlar konusunda çiftçileri 

bilinçlendirmek, farklı familyalara ait doğal düşmanlardan olan böcekleri tanıtmak, 

bozulmuş olan doğan dengenin yeniden oluşması konusunda  farkındalık yaratmak 

olduğunu söyledi. 

Ziraat Yüksek Mühendisi Mustafa Tüfekli ise insan, hayvan ve bitki sağlığını tehdit 

eden hastalık ve zararlılara karşı zamansız, bilinçsizce ve gereğinden fazla ilaç 

kullanımının, insan ve hayvanlarda zehirlenmeler, gıda maddelerinde ilaç 

kalıntılarının doğada var olan yararlı organizmaların öldürülmesiyle doğal dengenin 

bozulması, hastalık ve zararlıların ilaçlara karşı dayanıklılık kazanması gibi bir çok 



 

olumsuz etkileri ortaya çıkardığını ifade etti. Bilgilendirme toplantısı soru cevap 

şeklinde sona erdi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

Tarsus İlçe Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü ile Borsamız işbirliğinde 'Buğday 

Yetiştiriciliği ve Çeşit Seçimi' konulu konferans düzenlendi. 

 

Toplantının ana mesajını; sertifikalı tohum kullanılması, mibzerle ekim yapılması, 

toprak analizlerinin mutlaka yaptırılması, hastalıklarla mücadelede il ve ilçe tarım 

müdürlüklerinin tarım danışmanları ile irtibat halinde olunması ve erken hasat 

yapılmaması konuları oluşturdu. Ayrıca verimli ve kaliteli ürün için demonstrasyon 

çalışmaları Tarsus İlçe Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü ile Borsamız 

işbirliğinde devam ettiği ve sonuçlarının üreticilerimizle paylaşılacağına yer verildi. 

 

Toplantının açılış konuşmasını yapan Borsa Başkanımız Murat Kaya; “Bu toplantının 

temel amacı yöremizde ekilen buğdayın kaliteli, yüksek verim standartlarına ulaşmış 

ülke ekonomisine katkı yapacak en sağlıklı en kaliteli ürünü almak. Bu noktada 

yıllardan beri yapılan çeşitli çalışmalar var ama kökten bir neticeye varamadık. Ama 

son yıllarda yapılan eğitim çalışmalarında etkisiyle, rakamlarda gösteriyor ki artık, bu 

bölgede özellikle ovada kaliteli buğday konusunda ciddi mesafe almış bulunuyoruz. 



 

Bu kırsal yani dağlık kesimde bazı sıkıntılarımız mevcut buda tamamen iklimle ilgili 

yağışlarla ilgili bir olay. Ama biz ne kadar yüksek kalitede buğday elde edersek, ülke 

ekonomisine, o kadar büyük bir katma değer yaratacağız. Bu noktada Türkiye’nin  en 

büyük sıkıntısı kaliteli buğday üretmek. Bu nedenle ciddi bir biçimde ithalat 

yapıyoruz. Borsamıza gelen buğday ürünlerinin analiziyle ilgili rakamlara bakacak 

olursak Borsamıza yaklaşık 300’e yakın analizle ilgili numune gelmiştir. Bu 

numunelerde rutubetimizin, en az 8.7 ile en yüksek 16.5 arasında gelen buğdayların 

numunelerin ortalama rutubeti 12.5’tir. Protein değerlerine baktığımız zaman en az 

11.8 en çok 15.7,ortalama protein değerimiz 13.9 ihtiva etmektedir. Arkadaşlar bu 

rakam oldukça önemli ve iyi bir rakam. Türkiye’nin bu noktada ciddi bir biçimde 

gemilerle bu proteini ihtiva eden buğdayları ithal ettiğimizi düşünecek olursak, 

bölgenin ürettiği buğdayın kalite noktasında sevindirici bir gelişme. G luten 

değerlerine baktığımızda en az 26 gluten, en çok 40.6 gluten ortalama 35 gluten. Ben 

biliyorum ki bir tüccar olarak bizim ova buğdayımızı Tarsus buğdayımızı alan sanayi 

kuruluşları inanın bu değerdeki buğdayları alıyor. Bir yıl boyunca paçalda kullanmak 

için muhafaza ediyor. Bu tablo gösteriyor ki  son yıllarda üretilen buğdayın kalitesinde 

ciddi bir yol alınmıştır. Bir ara Karataş buğdayı ön plana çıkmaya başlamıştı, ama 

son iki yıldır görüyorum ki artık Tarsus buğdayı da aranılan buğday özelliklerini 

taşımaya başladı.” 

 

Tarsus İlçe Gıda Tarım ve Hayvancılık Müdürü Hayri Erdoğan’da konuşmasında; 

“Ticaret Borsası bizim eğitim çalışmalarımızda ve diğer bilgilerinde faaliyetlerimizde 

bize sürekli maddi manevi destek oluyor, işbirliği içinde güzel çalışmalara imza 

atıyoruz. Buğday bölgemiz için önemli bir ürün dolayısı ile yaklaşık 368 bin dekarlık 

üretimimiz var. Bu ciddi bir üretim. Biz İlçe Tarım Müdürlüğü olarak sadece çok 

üretmek ve yüksek verimi değil, kaliteli üretimi de  ortaya çıkmak için çaba sarf 



 

ediyoruz. Alıcılar tüketiciler kaliteli buğday istiyor, bu nedenle bu kaliteyi yakalamak 

eğitimlerden geçiyor, bu manada bizde bilinçli üretici profilini ortaya çıkarmak için 

eğitimlere ağırlık veriyoruz,” dedi. 

Konuşmaların ardından Doğu Akdeniz Tarımsal Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü 

Ziraat Yüksek Mühendisi Dr. Abdulkadir Avçin Dr Hasan Ay; katılımcılara buğday 

üretiminde verim ve kaliteyi artırmanın, yüksek verimli ve kaliteli çeşitlerin 

yetiştirilmesi, uygun yetiştirme tekniklerinin kullanılması konulu Buğday Yetiştiriciliği 

ve çeşit seçimi konusunda seminer verdi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Borsamızda 2014 yılı üretimi buğday analizi mayıs ayı itibarı ile başlamıştır. Eylül ayı 

başlarına kadar borsa laboratuvarımıza analize getirilen yöremizde üretilen 

buğdayların rutubet, protein sertlik, sedimantasyon, gluten ve hektol itre değerlerinin 

ölçülmüştür. Ölçüm sonuçlarının derlendiği istatistiki çalışma sonuçlarımız;  

Analize  getirilen buğdayların  en az  8,7 ,  en çok  16,5,  ortalama 12,5 rutubette 

olduğu , bu kıyasla % 90 ‘nın 14 rutubet oranından düşük hasat edildiği gözlemlendi. 

Analize  getirilen buğdayların  en az  11,8,  en çok 15,7,  ortalama 13,9 protein ihtiva 

ettiği , bu kıyasla % 21 sının 13,7 ‘den az protein içerdiği kalan % 59 lik kısmın 13,7 

ile 15,0 arasında protein içerdiği  % 20 lik payın ise % 15 -15,7 arasında protein ihtiva 

ettiği gözlendi. 



 

Analize  getirilen buğdayların  en az   35 ,  en çok  66 ve ortalama  59 sertlik 

dercesine sahip olduğu , bu kıyasla % 4 nün 50 sertilik derecesinden az olduğu 

yüzde 60 nın ise sertlik derecesinin 50 ile 60 arasında olduğu % 36 sının 61 ve 

fazlası sertlikte olduğu gözlemlendi. 

Analize  getirilen buğdaylarda  en az  26 ,  en çok 40,6  ortalama 35 gluten  ihtiva 

ettiği , bu kıyasla % 86 sının 30 ve fazlası gluten içerdiği gözlemlendi. 

Analize  getirilen buğdayların  en az 68  ,  en çok 83,8  ,  ortalama 78,5 hektolitre 

ağırlığında olduğu , bu kıyasla % 37 sinin Hektolitresinin 80 ve üstünde olduğu , % 36 

sının hektolitresinin 78- 80 aralığında olduğu, % 27 sının hektolitresinin 78 den düşük 

olduğu gözlemlendi. 

Sedimantasyon testi, buğday unlarının ekmeklik kalitesinin tespitinde kullanılan en 

yaygın analiz metodudur. Buğday ununun, gluten kalitesi ölçümünü yapar. Sedim 

değeri yüksek olan unların, ekmeklik kalitesi de yüksektir. Ayrıca sedim cihazı ile 

unların süne tahribatı görüp görmediğinin de ölçümü yapılır. Süne tahribatı görmüş 

buğday unları, normal sedim değerine göre daha düşük ölçüm değeri verir. 

Biz laboratuvarımızdaki analizlerde özellikle sedimantasyon ölçüm değerlerine büyük 

önem vererek süne tahribatı görmüş buğday ile hasat öncesi yaşanan olumsuz iklim 

şartlarına maruz kalmış buğdayı testlerimizde ayrı tuttuk. Bu sonuçla; 



 

Analize  getirilen buğdayların ilk sedim değeri  en az 25   ,  en çok 61  ,  ortalama 50 

sedimantasyon değeri ölçtük .Bu kıyasla  getirilen buğdayların  % 97 ‘ nin 

sedimantasyon değerini 30  ve üstünde olduğu  gözlemlendi. 

YÖREMİZ 

EKMEKLİK BUĞDAY SINIFLANDIRMASI 

  1.SINIF 2.SINIF 3.SINIF YEMLİK 

Hektolitre (Kğ/hl) 

(NIR) 80,1ve ÜSTÜ 78,1 - 80 74,1 - 78 74 ve altı 

Gluten (NIR) 30 ve ÜSTÜ 27 -30 22-27   

Sedim Sayısı (NIR) > 30 >27 <30 >25<27   

Alveograf Enerjisi 

(NIR) 351-400 251-350 200-250   

Protein (NIR) 13,6 ve üstü 12,1-13,5 11,6-12   

Sertlik (NIR) 50-60   

Rutubet (%) (NIR) Max. 13,5 

Gluten İndex >90 >80<90 >70<80   

 

KIZILMURAT VERGİ DAİRESİ MÜDÜRÜMÜZDEN İ-ADEYİ ZİYARET 

 

Kızıl murat Vergi Dairesi Müdürümüz Ahmet Hatipoğlu i-adeyi ziyarette bulundu. 

Tarsus’un sorunları ve genel yapısının da konuşulduğu ziyarette, verginin önemine 

değinerek, ödenmiş vergi ile ekonominin kayıt altına alınması  ile refah seviyesinin 

artacağı, herkesin vergi konusunda daha fazla ve daha koordineli bir şekilde 

çalışması gerektiği dile getirildi. 



 

Başkan Murat Kaya iadeyi ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek “Tarım, 

hayvancılık ve lobisini devam ettirdiğimiz tarıma dayalı ihtisas organize sanayisi ile 

Tarsus  daha da büyüyecek ve daha çok vergi ödeyen bir kent olacaktır.” Dedi. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

MÜFTÜMÜZ HAYRİ ERENAY’IN İ-ADEYİ ZİYARETİ 

Müftümüz Hayri Erenay, bir süre önce Başkan Murat Kaya’nın kendisini ziyaret 

ettiğini hatırlatarak, "Ben de sayın Başkanımıza iade-i ziyarette bulundum. 

Kendileriyle, karşılıklı yardımlaşma ve dayanışmaya dayalı iyi bir hizmet dönemi 

geçireceğimize inanıyorum." dedi. 

Başkanımız Murat Kaya da ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, Sayın  

Müftümüz Hayri Erenay’a teşekkür etti. Sosyal sorumluluk bilinciyle müftülük 

hizmetlerine gerekli desteği vereceklerin belirterek "Kurumların hizmet kalitesi, 

kurumsal yardımlaşma ve dayanışmayla artar. Hep beraber ilçemize hizmet 

vermeye, hizmet kalitemizi artırmaya devam edeceğiz." diye konuştu. 

Sohbet ortamında gerçekleşen ziyarette Tarsus’un ortak manevi değerlerinin ortaya 

çıkarılarak bu değerlere sahip çıkılması, Tarsus’a bir İlahiyat Fakültesi kazandırılması 

için gerekli girişim ve desteğin sağlanması konularında fikir alışverişinde bulunuldu. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BAŞKAN MURAT KAYA'DAN SAĞ  DUYU MESAJI 

Karşılıklı büyük çaba ve emeklerle gelinen bugünün 

müreffeh Türkiye’si ve Ülkemizin daha da gelişip 

kalkınması için birliğe, beraberliğe ve kardeşliğe ihtiyacı 

vardır. Asırlardır birlikte yaşadığımız bu topraklarda iç ve 

dış düşmanların emellerine alet olmadan, tahriklere ve provokasyonlara kapılmadan 

aklıselim olmaya ve sağduyu ya daha çok ihtiyacımız vardır. 

Gün, provokasyonlara ve tahriklere kapılmadan hareket etme günüdür. 

 

 



 

BAŞKANIMIZDAN KURBAN BAYRAMI MESAJI 

 

Biz, bağımsız, onurlu ve milli değerlerine sahip öyle bir milletiz ki; birlikte üzülür, 

birlikte seviniriz. Biz, tasada ve kıvançta ortak duyguları sahipleniriz. Bu değerlerimiz 

bayramlarda daha da artar. Bizim için bayramlar vefanın sırrını, hatırlamanın ve 

sadakatin zenginliğini, tanışmanın ve kaynaşmanın derin anlamını yaşadığımız ve 

yaşattığımız eşsiz zamanlardır. Acılarımızı yüreğimize gömerek, sevinçlerimizi, 

mutluluklarımızı paylaşarak kucaklaşmaktır Bayramlarımız. 

 

Birbirimize daha çok yaklaşmanın; büyüklerimizi, aile fertlerimizi, yakın çevremizi, 

dost ve arkadaşlarımızı sevindirmenin, onlarla aramızdaki bağları güçlendirmenin ve 

hasretleri bitirmenin yegâne yollarından biri olan yaklaşan Kurban Bayramın da 

kırgınlık ve küskünlüklerin sona erip, saygı ve sevginin öne çıkmasını temenni 

ediyorum.Kurban Bayramınızı kutluyor, sevgilerimi saygılarımı sunuyorum. 

 

BAŞKANIMIZDAN CUMHURİYET BAYRAMI MESAJI 

 

Türk Milleti, tarih boyunca hürriyetine düşkün olarak yaşamış ve Kurtuluş Savaşını da 

bu azimle kazanmış bir millettir. Kurtuluş Savaşı, milletimizin var olma mücadelesi, 

Cumhuriyet ise yeniden dirilişin sembolüdür. 

91 inci yılını kutladığımız Cumhuriyet, aziz Türk Milleti’nin her türlü imkansızlığa 

rağmen örnek vatan sevgisi, hürriyet ve istiklal aşkıyla gösterdiği kahramanlığın 

eseridir. Cumhuriyet, birlik ve beraberlik içinde hareket ettiğimizde olmaz denilenleri 

başardığımızın en büyük ispatıdır. Cumhuriyet, yeni kurulan bir devletin, ulusal 

bağımsızlığını kazanabilmek için giriştiği eşsiz bir savaşın sonucunda elde ettiği 

büyük bir kazanımdır. 
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BİZ YENİ BİNAMIZDAYIZ                                                  

BEKLERİZ           


